
Het NOS journaal mag verdwijnen 
 

Staatssecretaris Dekker is al enkele jaren bezig om, mede op grond van bezuinigingen, het 

gesubsidieerde medialandschap te herzien. Heel veel onderdelen van onze maatschappij zijn 

thans onderhevig aan veranderingen. Al hoewel het protest vanuit het gesubsidieerde media 

aanvankelijk stevig was, zette de staatssecretaris door. Hij gaat niet voor kritiek op zij, ook 

niet als de media zelf in beeld zijn. De media hebben immers zeer veel mogelijkheden om een 

tegengeluid te laten horen en hebben dankbaar van hun positie gebruik gemaakt, ook al heeft 

dat niet veel geholpen. 

 

Herhaaldelijk is de staatssecretaris in beeld geweest om de discussie aan te gaan over de vraag 

welke soort programma’s door de commerciële zenders verzorgd konden worden en derhalve 

niet meer met subsidiegelden gemaakt hoefden te worden. Wat commerciële zenders net zo 

goed kunnen of beter, hoeft niet met behulp van belastinggeld gemaakt te worden. Hier is 

weinig tegen in te brengen.  

 

Er is 1 item in het gesubsidieerde tv landschap dat nooit ter discussie heeft gestaan en dat is 

het dagelijkse NOS journaal. Blijkbaar vindt iedereen het vanzelfsprekend dat dit bij de 

gesubsidieerde omroep blijft en betaald wordt door de belastingbetaler. De vraag is of dit wel 

zo vanzelfsprekend is.  

 

Ik kijk regelmatig naar het RTL 4 journaal van 19.30 uur. Dit is kwalitatief gezien een goed 

journaal en dat zijn velen met me eens. Zowel de binnenlandse als de buitenlandse 

onderwerpen worden op goed niveau gebracht. Kwalitatief doet het RTL 4 journaal van 19.30 

uur niet onder voor het NOS journaal van 20.00 uur.  

 

Op een gegeven moment besloot ik om de beide journaals nader met elkaar te vergelijken. 

Een tijd lang heb ik zowel het RTL 4 journaal van 19.30 uur als het NOS journaal van 20.00 

uur na elkaar bekeken.  Het viel al snel op dat beide journaals nagenoeg dezelfde 

onderwerpen, zowel de binnenlandse als de buitenlandse, behandelden. Zelfs de invalshoeken 

van beide zenders liepen niet erg uiteen. Je kreeg van beide zenders ongeveer dezelfde 

informatie over de onderwerpen voorgeschoteld. Door beide zenders werd ik goed 

geïnformeerd. Ook bleek er veel overeenkomst tussen beide zenders te zijn wat betreft de 

volgorde waarin de onderwerpen behandeld werden en de duur van de verschillende items.  

Mijn conclusie was dan ook dat beide journaals op goed niveau en gelijkwaardig het nieuws 

brachten. 

De ene is m.i. niet beter dan de andere.  

 

Dit roept de vraag op of het NOS journaal niet gewoon kan verdwijnen. Waarom subsidiegeld 

gebruiken om een nieuwsdienst in de lucht te houden als een commerciële zender zonder 

belastinggeld een gelijkwaardig product aanbiedt. Als er toch bezuinigd moet worden dan kan 

er ook op het NOS journaal bezuinigd worden. 

 

Bij deze roep ik de eerder genoemde staatssecretaris op om de subsidie die gebruikt wordt om 

het NOS journaal te maken in te trekken. 
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